
 Consulate General of the United States of America 

 Shanghai, China  

 

December 10, 2013 

 

MEMORANDUM 

 

Subject:  Sale of Surplus Property  

 

On December 14, 2013, the Consulate will hold a sale of surplus property in offsite 

warehouse.  Items include office furniture, computers, printers, cell phones, 

among other things.  
 

 Items are available for inspection from 9:00 a.m. - 12:00 p.m. on Saturday, 

December 14, 2013.   

 All buyers are welcome to attend and participate (except GSO Property 

Staff).   

 Bidders must pre-register by sending name, red card or ID number, phone 

number to ShanghaiGSOPropertyandSupply@state.gov.  GSO/Property and 

Supply will issue a bidder number for use the day of the auction.  Warehouse 

location and any further updates will be provided to those who register.   

Questions may be addressed to this email address or by phone at 6433-6880 

x2213. 

 All bidders need to show their bidder number and red card or ID card 

to gain access to the auction on auction day.   
 

All items are sold on a “NO GUARANTEE” and “AS IS” basis, without any 

warranty as to their condition.  Any described condition is only for reference and 

does not constitute any certification of use.  Buyers should personally inspect 

items.  Buyers without diplomatic status shall be responsible for paying tax to local 

customs office for purchased items. 

 

 

The bidding procedure is as follows:  

 

1.  Interested buyers may examine sale items on the day of sale at the 

appointed times.  

 

2.  By December 14, 2013, 12:00 p.m., interested buyers shall submit sealed bids 

for each item with their name, the number of the item bid on, and an RMB-
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denominated bid to warehouse.  Blank bid forms can be obtained from 

ShanghaiGSOPropertyandSupply@state.gov.  

 

3.  Bidding will close at 12:00 p.m. on December 14, 2013, and the highest bid 

wins.  Ambiguous bids are invalid.  Please keep a copy of your bids for 

confirmation upon pick up. 

 

4.  The winner will be contacted and instructed to pay the Consulate Cashier by 

December 17, 2013.  The Cashier will issue a receipt for payment.  The second 

highest bidder may purchase items for which the winners have not paid by 

December 17, 2013.  We may also reconsider the winner's credibility in the next 

auction if the winner does not pay on time. 

 

5.  Please be advised that the Consulate reserves the right to accept or decline any 

or all bids on any lot or from any bidder.  Some items may be withdrawn from the 

sale and other items may be added. 

 

6.  All sales are final and items are sold on a “NO GUARANTEE,” “AS IS” basis.  

 

7.  Winners will be expected to remove their purchases on December 21, 2013,
 

between 8:30 a.m. and 2:00 p.m. 

 

8.  Buyers without diplomatic status shall be responsible for paying tax to local 

customs office for purchased items. 
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        二零一三年十二月十四日星期六,上海美国领事馆仓库将拍卖一批多余物资. 拍

卖品有家具, 电脑, 打印机, 移动电话等等.  

 

所拍卖物品在十二月十四日星期六 9:00 至 12:00 其间可供查验. 

除领馆总务处财产办公室员工外的任何人都允许到场参与竞标拍卖.  

竞标者须通过电话或电子邮件与领馆财产办公室主管预约登记并提供您的姓名, 外交官员

证号码或身份证号码, 联系电话以及与您一同参加人员的上述相关信息.   

请拨打领馆总机 64336880 转 2213 分机,或发送电子邮件到邮箱   

ShanghaiGSOPropertyandSupply@state.gov 提交竞拍者的信息或咨询相关问题. 领

馆总务处财产办公室会发给每位申请人拍卖当天使用的竞拍号,领馆仓库详细地址和及时

更新信息. 

在拍卖当天所有竞拍者必须出示竟拍号,外交官员证或身份证等相关证件后进入拍卖现场. 
我们不保证货物的质量。货物以当天实际情况为准, 清单上所注物品的状况仅供参考, 竞

拍人须自己检验物品的质量状况 。无外交官身份的购买者须自行到当地海关支付所购物

品的相关税费. 

 

        

 拍卖程序如下： 

  

1. 您可以在拍卖当天验货.  

2. 请您于十二月十四日 12:00 前把密封的报价单包含物品名称，编号, 人民币报

价以及您的 姓名和联系方法交给领馆财产办公室人员。空白报价单可以在拍卖当日领取。         

3.当天中午 12:00 为止, 每件物品的最高报价将是最后中标价。我们不接受在此时间以后

的报价。 字迹不清的报价单将视为无效申报,请您自留备份以供提货时确认. 

 4.我们会通知并协助中标者在十二月十七日前到领馆财务部门付清相关拍卖款和领

取收据。如中标者在十二月十七日截止前未能付款,我们将货物转卖给次高价申报者, 对

于未能及时付款的中标者, 我们可能会在以后的拍卖中重新考虑您的信用度. 

 5. 另请注意，拍卖方有权接受或拒绝竞拍人对一些拍卖物品的竞标价. 清单上的

部分拍卖物品可能被收回. 或有其他物品添加到拍卖清单里. 

6. 所有卖出物品不予退还，所拍物品状况不保证质量且均以拍卖当天状况为准,  

7. 中标者可以在十二月二十一日八点三十至二点之间提走所拍物品.   

 8. 无外交官身份的购买者须自行到当地海关支付所购物品的相关税费. 
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